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P r o t o k ó ł  Nr XXXIII 
          sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 18 marca 2009 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy. 
          Obrady rozpoczęły się o godz. 1700, a zakończyły o godz. 2200. 
W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15. Lista obecności jest 
załącznikiem do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Przyjęcie sprawozdań z wykonania planów finansowych za 2008 rok: 

a) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szydłowie, 
b) Gminnej Biblioteki Publicznej,  
c) Gminnego Centrum Kultury. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Gminy za 2008 rok. 
8. Zatwierdzenie rocznych planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2009 r. 
9. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
- przyjęcia programu współpracy Gminy Szydłów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność  
pożytku publicznego w roku 2009, 

- odwołanie Skarbnika Gminy, 
- powołanie Skarbnika Gminy, 
- regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników 

wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowe warunki ich przyznawania,        
a także wysokość, szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, 

- zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Szydłów, 
- zapewnienie w budżecie gminy Szydłów na 2010 rok środków finansowych na 

realizację projektu pn. „Modernizacja budynków i zakup nowoczesnego 
sprzętu medycznego dla obiektów ochrony zdrowia gminy Szydłów”, 

- przystąpienia Gminy Szydłów do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza 
Wielkiego, 

10.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
11.  Wolne wnioski i informacje. 
12.  Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1. 
 
Sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Pan Roman Baron – 
Przewodniczący Rady Gminy, który otwierając obrady powitał radnych, Wójta Gminy, 
pracowników Urzędu Gminy, radcę prawnego, radnego rady powiatu, dyrektorów, 
prezesów organizacji działających na terenie gminy, delegata do Izby Rolniczej, 
sołtysów, oraz panią A. Kłonicką - kandydat na stanowisko Skarbnika Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że obecnych na sesji jest 14 radnych, 
nieobecność jednego radnego jest usprawiedliwiona. 



 2

Ad. 2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał radnym proponowany porządek obrad 
 i zwrócił się do radnych aby zgłaszali wnioski w sprawie zmian lub uzupełnień 
porządku obrad.  
Wójt Gminy zgłosił wniosek o wykreślenie z punktu 9 porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych 
składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, 
a także wysokość, szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego. 
Powodem wykreślenia w/ w uchwały jest fakt, iż związki zawodowe nie odpowiedziały 
na propozycje jaką im zaproponował Wójt na posiedzeniu w dniu 11.03.2009 r. 
Propozycja dotyczyła zmniejszenia dodatków mieszkaniowych i przesunięcie 
zaoszczędzonych w ten sposób pieniędzy na dodatek motywacyjny o 2%, tj. wzrost   
z 1% na 3%, oprócz tego Wójt zaproponował dołożyć jeszcze 2 %, co w sumie 
dałoby 5-cio procentowy dodatek motywacyjny. 
Wójt nadmienił również, że w bieżącym roku musimy wygospodarować w budżecie 
gminy 359.000,00 zł. na tzw. 14 pensję nauczycielom co jest zgodnie z ustawą. 
Wójt Gminy poinformował również, że jest zmieniony w części projekt uchwały           
w sprawie przystąpienia Gminy Szydłów do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza 
Wielkiego, w § 2 jest wpisane, że reprezentantem gminy Szydłów w Stowarzyszeniu 
Miast Króla Kazimierza Wielkiego jest Wójt Gminy Szydłów. Uchwała będzie 
obowiązywać również przy zmianie Wójta Gminy gdyż jest bez nazwiska.. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do 
porządku obrad sesji, które zostały jednogłośnie przegłosowane. Przewodniczący 
RG poinformował, że radni dostali dziś projekt uchwały gdzie wyraz „modernizacja” 
zmieniony został na „remont” obiektów ochrony zdrowia gminy Szydłów. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym zmiana została jednogłośnie przyjęta. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał ponownie porządek obrad wraz                        
z wprowadzonymi zmianami, który w przeprowadzonym głosowaniu jawnym został 
jednogłośnie przyjęty.  
 
Ad. 3.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do chwili rozpoczęcia obrad sesji nie 
wpłynęły na jego ręce pisemne ani ustne zastrzeżenia do treści protokołu                   
z poprzedniej sesji i wobec braku uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Gminy 
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia. W głosowaniu jawnym protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłaszali zapytania i interpelacje radnych i tak: 

- radny Krzysztof Ćwiek zapytał czy Wójt Gminy ma oficjalną odpowiedź            
z Kuratorium na temat intencyjnej uchwały w sprawie likwidacji szkoły              
w Potoku oraz czy znana jest decyzja w sprawie planu zagospodarowania 
gminy Szydłów, 

- radny Fit Stanisław powiedział, że już kilkakrotnie zgłaszał problem drogi 
Solec – Tuczępy i dalej nic nie jest zrobione. Wójt Gminy  Tuczępy zrobił dużo 
i poniósł spore koszty, a u nas piasek był załatwiony za darmo i nie można się 
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doczekać, sprawę rzeki też kilkakrotnie zgłaszał na sesji i również nic do chwili 
obecnej nie jest zrobione, 

- radna Anna Pabian zwróciła się z prośbą o zwrócenie się z pismem do  
     Starostwa Powiatowego w sprawie remontu dróg powiatowych, zgłaszane było         
     również aby od strony cegielni w kierunku nowej wsi wyczyścić rowy  
     melioracyjne, 
- radny Janusz Juszczak powiedział, że należy się zwrócić do Starostwa   
     Powiatowego z pismem o łatanie dziur w nowo wybudowanych drogach.  
     Ma także prośbę aby gminy interweniowała w Starostwie, gdyż zwrócił się  
     prywatny przewoźnik, który chciał uruchomić prywatny kurs na trasie Kotuszów           
     - Kurozwęki i Starostwo stwarza jakieś problemy. Zapytał również o to, kto  
     zajmuje się ochroną środowiska w gminie gdyż w Kotuszowie złapano bobra      
      i  nie wiadomo co z nim zrobić, 
- radny Jerzy Klamczyński poinformował, że przy Ośrodku Zdrowia nie ma     

           miejsca na parkowanie samochodów, rozmawiał z panią doktor aby zrobić  
           dodatkowy parking za ogrodzeniem od ulicy Kieleckiej, nie był by to duży  
           koszt - należałoby tylko przywieź kamienia aby utwardzić teren.  
 
Ad. 5. 
  
Przewodniczący RG poprosił Wójta Gminy o złożenie sprawozdania z prac między 
sesjami RG i jednocześnie wypowiedział się co do planu zagospodarowania 
przestrzennego.  
Wójt Gminy Jan Klamczyński poinformował RG o pracach Wójta w okresie między 
sesjami RG. Informacja ta stanowi załącznik do protokołu sesji.  
Wójt Gminy powiedział, że na najbliższej sesji  przedstawi projekt uchwały w sprawie 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.  
Sołtys z Szydłowa powiedział, że Wójt pięknie mówi, ale on chodzi akurat teraz, 
zbiera podatek rolny i słyszy bolączki ludzi i nie jest to kilka osób tylko kilkadziesiąt, 
przekazał dziś do UG podpisy mieszkańców Szydłowa pod wnioskiem w sprawie 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gdzie jest ich 160, a nie kilka jak 
mówi Wójt. 
Mieszkaniec Szydłowa powiedział, że akurat on miał szczęście, że zdążył załatwić           
w drodze decyzji  zezwolenie na budowę chłodni przed uchwaleniem planu, ale niech 
Wójt wie, że mieszkańcy chcą wchodzić w programy unijne, a budowa chłodni to 
koszt około 300.000 zł.  
Radca prawny powiedział, że uchwały jaka została podjęta w sprawie planu 
zagospodarowania przestrzennego nie można unieważnić. Można wprowadzić 
jedynie  zmiany do planu. 
Radna A. Pabian powiedziała, że zmianą planu należy zająć się jak najszybciej aby 
ludzie mogli szybciej rozpoczynać budowę. 
 
Ad. 6. 
 
W tym punkcie porządku obrad jako pierwsza zabrała głos pani Anna Strugalska - 
Zygmunt – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej              
w Szydłowie i przedstawiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego zakładu 
za 2008 rok.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pytań i uwag dotyczących sprawozdani nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym zostało przyjęte jednogłośnie. 
Następnie pani Iwona Baran – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
sprawozdanie z wykonania planu finansowego GBP w Szydłowie za rok 2008. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Pytań i uwag dotyczących 
sprawozdania nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym sprawozdanie 
przyjęto jednogłośnie.  
Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnego Centrum Kultury za             
2008 r. przedstawiła Dyrektor GCK  - pani Aleksandra Stachniak. 
Sprawozdanie to stanowi również załącznik do protokołu. Pytań i uwag nie było          
i w głosowaniu jawnym zostało ono przyjęte jednogłośnie.   
 
Ad. 7.  
 
W tym punkcie porządku obrad przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy 
przedstawiali kolejno sprawozdania z działalności podległych im komisji za 2008 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział aby pytania i wnioski dotyczące 
sprawozdań były zadawane po przedstawieniu przez wszystkich przewodniczących. 
I tak jako  pierwszy sprawozdanie złożył pan Krzysztof Ćwiek – Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Gminy, jako drugi sprawozdanie 
przedstawił pan Janusz Juszczak – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa             
i Porządku Publicznego. 
Następnie sprawozdanie przedstawiła pani Monika Michalec – Przewodnicząca 
Komisji Budżetu. 
Jako ostatnia sprawozdanie przedstawia pani Anna Pabian – Przewodnicząca 
Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszani pytań i uwag dotyczących 
sprawozdań. Radni nie zgłosili pytań do przedstawionych sprawozdań                         
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym z działalności stałych komisji Rady Gminy 
za 2008 rok zostały przyjęte jednogłośnie, 14 głosami „za”. 
 
Ad. 8. 
 
Roczne plany pracy stałych komisji RG na 2009 r. przedstawili kolejno ich 
przewodniczący i tak: pani Anna Pabian – przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, pani 
Monika Michalec – Przewodnicząca Komisji Budżetu, pan Janusz Juszczak – 
przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego oraz pan Krzysztof 
Ćwiek – przewodniczący komisji Oświaty Kultury, Sportu i Promocji Gminy.  
Pytań i uwag dotyczących planów pracy nie było i w przeprowadzonym przez 
przewodniczącego Rady Gminy głosowaniu jawnym zostały zatwierdzone 
jednogłośnie.  
Plany pracy są załącznikami do protokołu.  
 
Ad. 9. 
 
Pani Kazimiera Czapla – Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła szczegółowo 
zmiany  w budżecie gminy na 2009 rok planowane do uchwalenia na dzisiejszej sesji 
RG i tak zwiększenie o kwotę 10.901 zł. w dz. 854 rozdz. 85415 – dotacja celowa         
z budżetu państwa na pomoc materialną dla uczniów (decyzja Wojewody 
Świętokrzyskiego). 
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Pytań i uwag nie było ze strony Radnych nie było wobec czego Przewodniczący 
Rady Gminy odczytał przygotowany projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2008 rok, która w przeprowadzonym głosowaniu jawnym została 
uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 162/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o przedstawienie  
kolejnej uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Szydłów               
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2009 r. 
Wójt Gminy poinformował, że obowiązek corocznego uchwalenia Programu 
współpracy Gmin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego  nakłada na organy gminy ustawa      
z dnia 4 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
Uchwalony program będzie podstawą do współpracy gminy z organizacjami pożytku 
publicznego. 
Mieszkaniec Szydłowa, pan Stanisław Wojterski zgłosił prośbę aby na dzisiejszej 
sesji radni nie podejmowali tej uchwały, gdyż Wójt Gminy zobowiązany jest do 
zorganizowania spotkania z przewodniczącymi organizacji pożytku publicznego,       
a wie, że takiego spotkania nie było. OSP jest jedyną organizacją pozarządową na 
terenie gminy a on jako Prezes nie wie nic na ten temat. 
Powiedział również, że dziś przed sesją RG dostał pismo z Urzędu Gminy, aby OSP 
płaciło za ogrzewanie pomieszczeń strażnicy za miesiąc marzec i kwiecień oraz 
informacja, że utrzymanie samochodu pożarniczego jest również jednym z zadań 
statutowych OSP,  ponadto napisał w piśmie, że OSP w Szydłowie uzyskuje wpływy 
z  prowadzonej w remizie działalności gospodarczej.  Pan St. Wojterski zapytał Wójta 
czy jak jest zorganizowane zebranie Zarządu OSP to jest to działalność 
gospodarcza, gdy drogi gminne są odśnieżane samochodem strażackim i samochód 
się eksploatuje to też jest działalność gospodarcza. . 
Pan Wojterski zapytał czy nie byłoby możliwości aby środkami jakie są w budżecie 
gminy przeznaczone na OSP dysponowali Prezesi OSP. 
Wójt Gminy nawiązując do programu współpracy Gminy z organizacjami 
pozarządowymi powiedział, że program ten był rok temu szczegółowo konsultowany   
i pan Wojterski często przychodzi do UG i jest zainteresowany programem to mógł 
się upomnieć o zorganizowanie spotkania. A co do ogrzewania remizy, to 
pomieszczenie gdzie garażowany jest samochód należy ogrzewać, ale nie ma 
potrzeby aby ogrzewać cały budynek. 
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał czy w /w uchwała musi być konsultowana przed 
podjęciem z organizacjami pożytku publicznego bo jeżeli tak to dziś nie możemy 
podjąć tej uchwały.  
Wójt Gminy zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu współpracy Gminy Szydłów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2009. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie wycofanie w/ w 
uchwały z dzisiejszej sesji. Wniosek został jednogłośnie przegłosowany. 
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Wójt Gminy poinformował, że pani Kazimiera Czapla – Skarbnik Gminy złożyła 
wniosek o rozwiązanie umowy o pracę o odwołanie jej ze stanowiska z dniem 18 
marca 2009 r. w związku z uzyskaniem uprawnień do emerytury.  
W związku z tym, na dzisiejszą sesję RG został przygotowany projekt uchwały 
odwołujący panią Kazimierę Czaplę ze stanowiska Skarbnik Gminy. 
Radna Monika Michalec w imieniu Rady Gminy powiedziała, że będzie radnym  
bardzo ciężko podnosić rękę przy głosowaniu ale nie muszą uszanować wolę pani 
Skarbnik. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania 
Skarbnika Gminy i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona 13 głosami „za”, jeden radny wstrzymał się od głosu.  
 

U C H W A Ł A  Nr XXXIII/ 163/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował pani Skarbnik Gminy za długoletnią pracę 
w Urzędzie Gminy na stanowisku Skarbnika Gminy, oraz dobrą współpracę z Radą 
Gminy. 
Następnie Wójt Gminy poinformował, że w związku że dotychczasowa pani Skarbnik 
złożyła wniosek o jej odwołanie ze stanowiska ogłosił w prasie oraz w internecIe 
informację o naborze kandydatów na to stanowisko. 
Pisemne oferty złożyły trzy osoby, z którymi były przeprowadzone rozmowy.  
Analizowane było również przebieg dotychczasowego  zatrudnienia tych osób. 
Po szczegółowym przeanalizowaniu i zaczerpnięciu informacji u skarbników z innych 
gmin podjął decyzje o powołaniu na stanowisko Skarbnika Gminy panią Alicję 
Kłonicką. 
Pani Alicja Kłonicka obecna na sesji przedstawiła się jak również poinformowała       
o wykształceniu jakie posiada oraz o przebiegu dotychczasowej pracy zawodowej. 
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał panią Kłonicką ile lat pracowała w Urzędzie Miasta  
i Gminy Chmielnik. Odpowiedź została udzielona.  
Więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały           
w sprawie powołania skarbnika gminy Szydłów, która w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym została przyjęta 13 głosami „za” przy  jednym głosie 
„wstrzymującym się”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 164/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejnym projektem uchwały jaki został przygotowany na dzisiejszą sesję RG 
dotyczył zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Szydłów. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że opracowany  i przedłożony do zatwierdzenia formą uchwały 
Plan Odnowy Miejscowości Szydłów jest szansą dla rozwoju Szydłowa poprzez 
remont zabytków i budowę nowych obiektów. Plan zakłada między innymi: renowację 
rynku Szydłowa i uczynienie z tego obiektu centralnego i głównego punktu 
miasteczka będącego zarazem miejscem rekreacji dla mieszkańców i turystów, 
budowę parkingu dla samochodów osobowych, odbudowę i rekonstrukcję muru 
miejskiego wraz z Bramą Krakowską. 
Głównym źródłem finansowania zadań wynikających z Planu Odnowy Miejscowości 
Szydłów są środki z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. 
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Sołtys z Szydłowa – pan Stanisław Józefowski powiedział,  że plan odnowy 
miejscowości Szydłów powinien być przed podjęciem uchwały podpisany przez 
sołtysa i członka rady sołeckiej, a do chwili obecnej nic nie podpisywał, ale aby nie 
robić problemów na dzisiejszej sesji powiedział, że plan podpisze i aby radni 
przegłosowali powyższą uchwałę.  
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał Wójta Gminy na czym ma polegać odbudowa 
wikarówki. Wójt odpowiedział, że ksiądz proboszcz planuje odnowić budynek i zrobić 
tam m.in. toalety. 
Stanisław Wojterski mieszkaniec Szydłowa powiedział, że w planie nie ma ujętych 
ani OSP ani Kółka Rolniczego. 
Janusz Machnik – Kierownik Referatu Inwestycji powiedział, że nikt nie sugerował 
mu przy opracowaniu planu co ma być ujęte, a co nie. Powinna być wyłoniona grupa 
mieszkańców którzy zaproponować powinni co należy zaprojektować. 
Przewodniczący RG powiedział, że najważniejsze rzeczy zgłoszone na zebraniu 
zostały wprowadzone. 
Janusz Poniewierka mieszkaniec Solca powiedział, że skoro mieszkańcy Szydłowa 
nie zgłaszali potrzeb wykonania projektu to dlaczego jest wykonany plan Szydłowa,   
a nie ma takich planów w stosunku do innych miejscowości. 
Wójt Gminy powiedział, że o planie odnowy mówiło się już dawno temu i tylko dwa 
wnioski mogły być opracowane z terenu gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że pan sołtys z Szydłowa już podpisał plan 
odnowy i w zarządzonym głosowaniu jawnym plan został zatwierdzony 13 głosami 
„za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 165/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przedostatnim projektem uchwały jaki został przygotowany na dzisiejszą sesję RG 
był projekt dotyczący zapewnienia w budżecie gminy Szydłów na 2010 rok środków 
finansowych na realizację projektu pn. „Remont budynków i zakup nowoczesnego 
sprzętu medycznego dla obiektów ochrony zdrowia gminy Szydłów”. 
Pani Anna Strugalska -Zygmunt  - dyrektor SPZOZ poinformowała, że SPZOZ          
w Szydłowie zamierza wystąpić z wnioskiem o pozyskanie środków finansowych na 
remonty budynków w Szydłowie i  Potoku. Z pozyskanych środków wykonana 
zostanie adaptacja części budynku szkoły w Potoku na potrzeby ośrodka zdrowia. 
Ponieważ finansowanie takich zadań odbywa się poprzez refundację poniesionych 
wydatków, a budynki służby zdrowia są własnością gminy, wydatki na te cele należy 
uwzględnić w budżecie gminy.  
Przewodniczący RG powiedział, że od pani doktor wpłynęło pismo w tej sprawie, 
które było rozpatrywane na wspólnym posiedzeniu komisji i opinia była  pozytywna.  
Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały                   
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnych uchwała została jednogłośnie przyjęta. 
 

U C H W A Ł A  Nr XXXIII/ 166/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatnim projektem uchwały dzisiejszej sesji w sprawie przystąpienia gminy Szydłów 
do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza Wielkiego. 
Na posiedzeniu wspólnym komisji radni wyrazili zgodę aby gmina przystąpiła do tego 
stowarzyszenia.  
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Radny Krzysztof Ćwiek zapytał jakie są roczne koszty przynależności do 
stowarzyszenia.  
Przewodniczący RG odpowiedział, że składka roczna wynosi 1.000,00 zł. 
Więcej pytań i uwag nie było Przewodniczący RG poddał pod głosowanie powyższy 
projekt uchwały który został przyjęty 12 głosami „za” przy dwóch głosach 
„wstrzymujących się”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 167/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 10. 
 
Wójt Gminy udzielając  odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych powiedział, 
że:  
- oficjalnej decyzji pani Kurator jeszcze nie mamy ale z nieoficjalnych źródeł wie, że  
   Kurator nie wyrazi zgody na likwidację szkoły w Potoku, 
- drogę  w Solcu postaramy się do końca kwietnia wykonać, a jeżeli chodzi                  
  o regulację rzeki, to z Woj. Zarządu Melioracji otrzymaliśmy  odpowiedź odmowną –  
  instytucja ta nie dysponuje w chwili obecnej środkami finansowymi na wykonanie  
  tego zadania, 
- w sprawie dróg, które zgłaszał radny Juszczak - były zgłaszane ustnie do ZDP, ale  
  wystąpimy także z pismem w tej sprawie do Zarządu Dróg Powiatowych. Wójt  
  zwrócił się również do radnego Rady Powiatu aby też zgłosił ten problem. 
- w sprawie przewoźnika prywatnego - nikt nie zgłaszał się do UG o opinię w sprawie    
  uruchomienia takiego połączenia komunikacyjnego, 
- w UG od 1 kwietnia br. będzie zatrudniona pani Anna Chojecka, która będzie  
  zajmować się ochroną środowiska i będzie odpowiedzialna za dzikie zwierzęta,  
- w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego postaramy się podjąć szybkie  
  działania w sprawie jego zmiany. 
Wójt Gminy poinformował Radę, że nauczyciele z naszej gminy ostatnio pracują do  
późnych godzin wieczornych przygotowując wnioski na dość duże pieniądze ze 
środków unijnych. 
 
Ad. 11. 
 
Mieszkaniec Szydłowa – pan Stanisław Wujcikowski zabierając głos powiedział, że 
odnosi się z szacunkiem do Wójta Gminy, ale 2 lata temu zgłaszał na sesji                
5 wniosków, które nie zostały do chwili obecnej zrealizowane. Nie będzie jednak do 
nich wracał, ale remont odcinka chodnika  nie został wykonany, chodzi również         
o remont ulicy Targowej, która zapadła się już jak był wykonywany gazociąg                
i samochody, które woziły materiały na budowę gimnazjum doprowadziły do 
pogorszenia się tego stanu - uszkodziły drogę obok posterunku i do dziś po każdym 
deszczu zbiera się w tym miejscu kałuża wody. 
Zapytał również o śmieci, czy problem jest już rozwiązany bo mieszkańcy nie wiedzą 
co mają robić - płacić czy nie, sam również nie płacił do tej pory za śmieci gdyż 
podwyżka została uchwalona od 1 kwietnia, a na książeczkach jest od 1.01.br. 
Stanisław Wojterski powiedział, że już pól roku mija jak zgłaszał potrzebę 
zainstalowania lampy przy ulicy Cmentarnej i dziś zgłasza ponownie.  
Wójt Gminy powiedział, że drobne rzeczy powinny być robione od razu, ale nie da się 
wszystkiego zrobić jednocześnie, bo i 100 płytek chodnikowych  też kosztuje.  
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W ubiegłym  roku środki na rumosz zostały zwiększone o 100 %, ale to też było 
jeszcze mało. Przy Posterunku  Policji sytuacja taka jest już od kilku lat, jeszcze za 
minionego Wójta. 
Janusz Kwiatek odpowiedział, że lampy na ulicy Cmentarnej nie udało się zrobić 
gdyż jest za mokro - musi wyschnąć teren aby samochód mógł podjechać bliżej          
i wyciągnąć drabinę.  
Pani Dyrektor GCK poinformowała, że na komisjach informowała o możliwości 
wydania przy współpracy z Mennicą Polską dukata lokalnego w ilości 20 000 sztuk. 
Koszt całego przedsięwzięcia wyniesie około 45 000 zł, a gmina musiałaby wówczas 
udzielić dotacji w wysokości 4.500 zł.  Dukat lokalny wykorzystywany byłby przez  
3 m-ce.  
Radni wyrazili zgodę na wydanie takiej monety. 
Radny Janusz Juszczak powiedział, że Wójt obiecał udzielenie pomocy w sprawie 
wniosku Z-cy Przewodniczącego - J.Klamczyńskiego na parking przy Ośrodku 
Zdrowia, a niektóre wnioski czekają po kilka lat i nic nie jest zrobione. Zapytał 
również o świetlice bo dowiedział się, że w niektórych opiekunowie mają płacone. 
Zwrócił się z zapytaniem czy byłaby możliwość aby gmina mogła opłacać najtańszy 
abonament na internet, tak aby na wiosce można było go podłączyć i młodzież miała 
by możliwość korzystania - nie wszyscy mają komputery i podłączenie internetowe    
w domu. 
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że widzi na sesji mieszkańców Szydłowa               
i nasunął mu się wniosek, że jeśli będzie 5 radnych i podpisy 163 mieszkańców to 
mogą zgłosić wniosek o wadliwość podjętej uchwały w sprawie planu 
zagospodarowania planu przestrzennego.  
Przewodniczący RG powiedział, że zwrócił się do niego mieszkaniec Szydłowa - pan 
Treliński aby na ulicę Solecką (ostatni dom przywieźć) 1 samochód rumoszu na 
drogę. 
Pani Kazimiera Czapla zabierając głos powiedziała że z dniem dzisiejszym kończy 
pracę w Urzędzie Gminy. W związku z czym powiedziała kilka zdań o przebiegu 
dotychczasowej pracy zawodowej jak również podziękowała za dotychczasową 
współpracę radnym i sołtysom.    
 
 Ad. 12.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek dzisiejszej sesji został 
wyczerpany wobec czego dokonał  zamknięcia obrad XXXIII sesji RG. 
 
 
       Protokołowała 
 
 
Teresa Kaniszewska 


